
Referat styremøte 24.01.2023 

Fulltallig styre. 

 

1/24 Godkjenning referat 

- OK 

2/24 Økonomi 

- 323 medlemmer 

- Økonomien er god. 

3/24 Evaluering juleavslutning 

- Kvelden gikk fint. Folk spiste grøt, kjøpte lodd (utsolgt) og koste seg. 

- Det var mye grøt til overs. Det var beregnet 500g pr pers. 

- Medlemsmøtet på slutten av kvelden gikk også greit. Medlemsmøte ble lagt til denne 

kvelden da det hadde kommet opp litt saker vi måtte ta opp før juleferien. 

- Det må ordnes med flere loddpinner til neste gang. 

4/24 Kurs 

- Beathe og Michelle ønsker å holde nybegynner AG 13.04 – 14.04 

- Janne ønsker å holde kurs onsdager, og det er litt opp til oss hvilket kurs ho skal holde. 

Ho kan holde følgende kurs; LP 1/2, RL, valp, grunnkurs, BM. 

- Anne Lise ønsker å holde valpekurs, hvis ingen andre kan, tirsdager på formiddag. 

16.04 – 04.06. 

- Yvonne snakker med Heidi G. og spør om ho ønsker å holde kurs. 

- Yvonne skaffer info til Bettina som legger ut kursene som arrangement på FB. 

5/24 Støtte fra klubben til utdanning/kurs 

- Klubben er positiv til å gi støtte til spesialkurs til eksisterende instruktører i klubben.  

- Klubben ønsker også å arrangere Trinn 1 kurs for medlemmer som ønsker å bli 

instruktører for klubben. 

- Anne Lise legger ut på FB-sida vår ang Trinn 1, og på instruktørsida ang 

spesialkurs/utdanning. 

6/24 Samling for instruktører 

- Det blir instruktørsamling på Monserud 12.02.23 kl 18.00 

- Bettina baker kake. 

- Kvelden vil i hovedsakelig handle om utdanning/kurs for instruktørene våre. 

 

 

 



7/24 AG-gruppa 

- AG ønsker en dag til å trene. De har etterspurt mandag fra kl 19.00. Den kvelden er 

det allerede mye aktivitet på banen, så styret sier nei til det. De får tilbud om å bruke 

tirsdag eller fredag, som pr dags dato står ledig. 

- AG arrangerer blåbærstevne 21.04 og 16.06 

- Ag ønsker å arrangere offisielt stevne 17. – 18.august eller 08.sept. Styret er positive 

til det. Viktig at de får hjelp. 

- Gruppa trenger nye tuneller, og kan selge de gamle for å dekke noe av kostnaden. 

Disse blir styret enig om at legges ut for salg på FB-sida til klubben. Det trengs også 

materialer til å reparere en musespist ring, og det får de selvfølgelig. 

8/24 Årsmøte  

- Camilla skriver årsberetning 

- Bettina lager arrangement på FB 20.02.2023 

- 2xMyrèn står for bevertning. 

- Valgkomiteen har kontroll på valget. 

9/24 Hva skal skje i 2024? 

- Blåbærstevne 21.04 + 16.06 

- KM Blodspor 01.09 

- Sosial medlemshelg 24. – 25. august 

- BM-prøver lydighet og bruks. Heidi Linnerud kan dømme. Datoer ikke satt. 

Det er behov for hjelp/dugnadsånd ved flere av arrangementene. 

10/24 Eventuellt 

- Camilla sjekker opp ifht ny/nye containere.  

- Gruppene må være flinkere til å hjelpe hverandre på stevner/arrangement i klubben. 

- Nytt styre må ta en vurdering på låsing av banen etter årsmøtet. 

- Camilla sender mail til Erik Sætren for å få hjelp til hjemmesida 

- Camilla tar kontakt med Linn-Jeanette Krogstad Johansen, Kariann Sundøy, Jenny 

Østensen og Hanne Ødegaard og spør om de kan ta ansvar for Valp- og veteranshow. 

- Marker Sparebank ønsker et møte ang forlengelse av sponsoravtale før påske. En eller 

to fra styret blir med på dette. Anne-Mari holder kontakten med banken.  

- Treningsavgift må taes opp på neste styremøte. 

 

Neste styremøte 21.02.2023 kl 18.00 

 


